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of comics storytelling: the characters. They’re the ones who bring it

all together, making the story stronger, making the creators strive

higher and being the glue that holds the whole package together.

Without them, it’d be a faceless storywith them, it’s the

thumbtack that pins it down for us to remember. Here’s who we

think will be the seven Comic characters to watch in ‘09. Yesthere

are some familiar faces..。 我要收藏 我们从动漫故事的支柱动漫

角色开始。动漫角色贯穿一切，它们使故事更加生动，使创

作者精益求精，是整合所有要素的粘合剂。少了它们，故事

变得苍白无力而有了它们，故事就像钉在脑海的图钉一样，

让我们难以忘怀。以下是我们认为2009年必看的七大动漫角

色。是的这里有些面孔我们很熟悉⋯⋯ Wolverine(Marvel

Comics) The character of Wolverine has been a contender since the

day he was first bornerr, published in 1974, but 2009 will see him

reach his pinnacle6) of a storied life。 With four Solo comic book

series (Wolverine, Wolverine: Origins, Wolverine: First Class and

Wolverine: Weapon X,) a member of countless team comic books, a

movie (X-Men Origins: Wolverine) and an animated series

(Wolverine amp. His Howling Commandos to his transition to

resident super-spy as part of S.H.I.E.L.D.but now he’s got a new

lease on life as he occupies a central role in the Marvel Universe. In

recent years we’ve seen him quit his job at S.H.I.E.L.D., make an



unannounced appearance in the “Iron Man” movie, and come

back to save the world in Secret Invasion as head of a new group of 

“Commandos” and him as “Agent of Nothing” in the

forthcoming “Secret Warriors” series。 独眼侠(惊奇漫画) 无论

是在《法瑞中士及其嚎叫突击队》中的军营岁月，还是后来

转而加入神盾组织后的超级间谍生涯，他一直以来都是一个

喜欢打斗的角色不过随着他在惊奇世界中占据起中流砥柱的

位置，他如今也获得了新生。近年来，我们看到他辞去了神

盾组织的工作，在《钢铁侠》电影中意外出现，又在《秘密

入侵》中带领一队新的“突击队”来拯救世界，在即将发行

的《秘密勇士》系列中他又将担纲“无名特工”。 Dr.

Strange(Marvel Comics) By far one of the most enigmatic characters

as of late in the Marvel Universe, Dr. Strange is in for his own

life-changing experience in 2009. According to interview with

Marvel architect Brian Michael Bendis, Dr. Strange is to lose his role

as Sorceror Supreme as a response to using dark magic as seen in

New Avengers Annual #2. He’s been off the playing field for most

of Secret Invasion, but his 2009 looks to see him back in the mix. The

mantle of Sorcerer Supreme is up for grabs, and one of his most

formidable34) foes, Dormammu, has reappeared as the benefactor of

the Hood. And Hollywood might be in Dr. Strange’s future too,

with a tentative 2012 movie planned to be directed by Guillermo Del

Toro and possibly scripted by Neil Gaiman. There’s a lot of

questions out there for Doctor Strange, but that’s how he seems to

like it。 灵怪博士(惊奇漫画) 灵怪博士是近来惊奇漫画世界中

最神秘的角色之一，2009年将是其生活发生翻天覆地变化的



一年。根据对惊奇漫画设计师布赖恩迈尔本迪斯的采访，灵

怪博士将失去至尊魔法师的位子，因为就像我们在《新复仇

者新年版＃2》看到的那样，他中使用了黑暗魔法。在《秘密

入侵》的大部分章节中他都没有出现，但是在2009年他有可

能在混乱中卷土重来。至尊魔法师的披风在静候其主，灵怪

博士最强大的敌人多玛暮重出“江湖”，成为胡德的保护人

。灵怪博士也可能成为好莱坞影片的主角，已有一部影片暂

定于2012年由吉尔莫德托罗导演，可能由尼尔？盖曼任编剧

。对灵怪博士而言，面临的问题很多，但他似乎乐在其中。

Green Lantern(DC Comics) His ongoing series is at the height of his

power, thanks to writer Geoff Johns, and he’s grown his own

family of titles in the DC Universe with Green Lantern , Green

Lantern Corps and the show-stealing Sinestro Corps War miniseries.

As the resident super cop in the DC universe, Green Lantern’s own

series is one of the highlights of the modern DC universe.

Hollywood has its sights on Green Lantern as well, with some

comparing its movie potential as similar to Marvel’s Iron Man.

Production of the movie is tentatively scheduled to begin in 2009 for

a 2010 release, with director Greg Berlanti. What does the future hold

for the Green Lantern? From his space-faring ways, even sky isn’t a

limit。 绿灯侠(DC漫画) 目前推出的绿灯侠系列正在大行其道

，这要归功于作者杰夫约翰斯。随着《绿灯侠》、《绿灯军

团》和大出风头的《辛斯特罗战队战争》等迷你系列的发行

，绿灯侠在DC漫画英雄中的声望日隆。作为DC漫画世界中

的超级警察，“绿灯侠”主题漫画系列是现代DC漫画英雄的

亮点之一。好莱坞也开始青睐绿灯侠，有些人认为其电影潜



力与惊奇漫画的《钢铁侠》类似。该电影的制作暂定2009年

开始，2010年上映，导演为格雷格？勃兰蒂。绿灯侠的未来

会怎样？从其冲天气势来看，前途不可限量。 Scarlet

Witch(Marvel Comics) Where In The World is That Witch Wanda?

That’s the question on the lips of Marvel fans after the events of

House of M. She was briefly glimpsed in an issue of New Avengers,

but 2009 looks to be her full-fledged return to the Marvel U as she is

a member of Mighty Avengers as of issue #21, and also in contention

for the vacant Sorcerer Supreme spot now that Doctor Strange has

vacated the role. As one of the most popular females in Marvel

comics, it’s anyone’s guess as to her rightful place in the Marvel

Universe. But after the events of House of M, she’s one to be

watched by heroes, villains and fans alike。 绯红巫女(惊奇漫画) 

巫女旺达到底到哪里去了？那是万磁王朝事件后挂在惊奇漫

画迷嘴边的问题。她曾在《新复仇者》中简短亮相，但

在2009年她可能以更成熟的姿态返回惊奇漫画世界，因为她

是《威武复仇者》第21期中的复仇者之一，也在争夺灵怪博

士离任后空出的至尊魔法师位子。作为惊奇漫画人物中最受

欢迎的女性，她在惊奇漫画英雄中的应有地位确无人知晓。

但在万磁王朝事件后，她变成了英雄、恶棍和粉丝都注目的

角色。 注： Marvel Comics(惊奇漫画)与DC Comics(Detective

Comics，DC漫画)同为美国最大的两家漫画公司，是美国绝

大多数超级英雄的摇篮。惊奇漫画的明星主要有蜘蛛侠、X

战警、美国队长等；DC漫画的明星主要有超人、蝙蝠侠、神

奇女侠、闪电侠、绿灯侠等。 100Test 下载频道开通，各类考

试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


